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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

Érkezett 2015 NOV 3 O .

Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv . 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok

benyújtani Dr. Simicskó István honvédelmi miniszter úrnak

„Katonák az utcákon? Hogyan? Miért? Meddig? ”
címmel.

A Honvédelmi Minisztérium 2015 . november 14-én az alábbi nyilatkozatot tette :

„A franciaországi terrortámadások nyomán Orbán Viktor miniszterelnök úgy döntött:
Magyarország védelmét meg kell erősíteni . Ennek érdekében a miniszterelnök vezetéséve l
összeült a Nemzetbiztonsági Munkacsoport, amely megerősített biztonsági intézkedések
bevezetéséről döntött.

A magyar emberek biztonságának növelése érdekében a Magyar Honvédség meger ősített ,
fegyveres rendész járőrei Budapest kiemelt pontjain, fő közlekedési csomópontjain ,
tömegeket vonzó helyszínein is megjelennek. A honvédségi objektumok védelmére kirendel t
katonák, valamint a gyalogos és gépjárműves katonai rendészek a fegyverhasználat általáno s
szabályai mellett látják el szolgálatukat . A megerősített biztonsági intézkedések érvényre
juttatásában a Magyar , Honvédség kéri a lakosság közreműködését, az esetlegesen okozott
kényelmetlenségekért pedig megértését . ”

Tisztelt Miniszter Úr !

A következő kérdésekkel fordulok Önhöz :

• Kikbő l áll a Nemzetbiztonsági Munkacsoport, mikor alakult és milyen ügyekben va n
döntési kompetenciája a Magyar Honvédség vonatkozásában ?

• Mi a viszonya a Nemzetbiztonsági Munkacsoportnak a Kormányhoz? A kormányt
megkerülve is hozhat döntéseket a Nemzetbiztonsági Munkacsoport ?

• Milyen jogszabály alapján rendelték ki a Magyar Honvédség katonáit fegyvere s
járőrszolgálatra katonai objektumon kívüli, civil területekre, beleértve Budapes t
belvárosát?

• Ki rendelte el a feladatot?
• Hány katonát rendeltek ki e feladat keretében fegyveres jár őrszolgálatra?



• Hány helyre és tételesen hová rendeltek ki katonákat e feladat keretében fegyvere s
járőrszolgálatra?

• Mi az időtartama a fenti sajtóközleményben megjelölt feladatnak, azaz a fegyvere s
járőrszolgálatnak?

• Mit jelent az önök értelmezésében a megerősített fegyveres rendész járőr?
• Mely alakulat katonái látták, illetve látják el a fegyveres jár őrszolgálatot?

Budapest, 2015 . november 30.

Tisztlettel :

Dr. Vadai Ágnes
Demokratikus Koalíci ó
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